



**KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA
HOSPITAL TUANKU FAUZIAH
TEL:04-9738000 FAX:04-9767237**

Sebut Harga adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat tempatan (Perlis & Kedah) yang mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) serta berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam kelas berkaitan dan masih sah tempohnya bagi menyertai sebut harga berikut:-

BIL.	NO. SEBUTHARGA	PERIHAL KERJA	KOD BIDANG
1.	HTF/PS(A)006/2021(K)	KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PENAMBAHBAIKAN SISTEM TALIAN TELEFON PABX SERTA LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI HOSPITAL TUANKU FAUZIAH,PERLIS	GRED: G2 & G3 KOD BIDANG: ME PENGKHUSUSAN: E07@E08

TARIKH IKLAN : 29 JUN 2021 (SELASA)
TARIKH TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK : 05 JULAI 2021 (ISNIN) 10.30 PAGI
TEMPAT : PEJABAT UNIT KEJURUTERAAN
HOSPITAL TUANKU FAUZIAH
TARIKH TUTUP SEBUT HARGA : 12 JULAI 2021 (ISNIN)

TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK ADALAH DIWAJIBKAN. Kontraktor dikehendaki membawa bersama **Sijil Pendaftaran Kerja Kerajaan (SPKK) dan CIDB yang ASAL dan SATU SALINAN** untuk tujuan rekod semasa menghadiri taklimat dan lawatan tapak. Hanya penama dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan CIDB sahaja yang boleh menghadiri taklimat dan lawatan tapak dan **TIDAK DIBENARKAN** sama sekali untuk mewakili kepada orang lain selain daripada penama dalam sijil. Dokumen sebut harga akan diedarkan semasa lawatan tapak diadakan pada **05 Julai 2021 (Isnin)** di Pejabat Kejuruteraan Operasi Hospital Tuanku Fauziah. **KEGAGALAN UNTUK HADIR KE SESI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK MENYEBABKAN SYARIKAT TIDAK DIBENARKAN UNTUK MENYERTAI SEBUT HARGA INI.**

Kegagalan kontraktor mengemukakan dokumen yang diperlukan boleh menyebabkan kontraktor tidak dibenarkan untuk menyertai sebut harga ini.

Dokumen sebut harga yang telah lengkap di isi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan hendaklah di tulis nombor sebut harga di bahagian kiri (atas) sampul surat dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga di Pejabat Pengarah Hospital, Jalan Tun Abd Razak, 01000 Kangar, Perlis **sebelum jam 12.00 tengahari pada 12 Julai 2021 (Isnin)**. Tawaran yang lewat tidak akan diterima.

Sebarang pertanyaan lanjut, kontraktor boleh menghubungi pegawai berikut:

- 1. Perihal Sebut Harga - En.Izzuddin Bin Aziz 04-9738006**
- 2. Perihal Spesifikasi Kerja -Pn. Siti Aishah Binti Mohd Pilus 04-9738385**